

Banco per orologiai
Watchmakers wood workbench
Banc pour horlogères

art. V113000



V113000 - Banco costruito (struttura) in nobilitato (bianco, rovere o nero) con ante in nobilitato con pomoli in acciaio cromo satinato. Piano rivestito in gomma con alzata in multistrato di betulla naturale o rovere naturale e plexiglass apribile a pacchetto con cerniere fresate a vista (cromate). Diciotto cassetti nella parte superiore (due doppi), montati su guide metalliche e frontali in legno. Ventiquattro cassetti nella parte inferiore (interno ante) con maniglie, montati su guide metalliche. Cassetto curvo con fondo in stoffa montato sotto piano parte superiore. Misure: cm.115x57x140h altezza piano lavoro 110 cm.

V113000 - Bench for watchmakers : the structure and the doors are made of wood chipboard (white, oak or black) with steel-brushed chrome-plated knobs Rubber-coated working surface , top hood made of plexiglass panels rimmed by natural plywood (birch or oak), the panels are opened and folded thanks to hinges that are at sight, chrome-plated and milled in the rims. Eighteen drawers in the top part of the bench (two of them are double-sized), with wooden front plate , they slide on metal guides. Twenty-four drawers in the bench lower part, behind the doors, with handles, they also slide on metal guides. Curve-shaped drawer with cloth bottom just under the working surface Sizes 115 x 57 x h 140 cm , working surface height from the floor 110 cm.

V113000 - Etabli d'horloger construit en structure mélamine (blanc, chêne ou noir) avec des portes en mélamine avec des boutons en acier chromé satiné. Plateau recouvert de caoutchouc avec contreplaqué de bouleau naturel ou chêne naturel et ouverture en plexiglas en emballage avec charnières usinées (chromées). Dix-huit tiroirs dans la partie supérieure (deux doubles), montés sur des rails métalliques et des façades en bois. Vingt-quatre tiroirs dans la partie inférieure (portes intérieures) avec poignées, montés sur des rails métalliques. Tiroir incurvé avec fond en tissu monté sous la surface supérieure. Mesures: cm. 115x57x140h hauteur du plan de travail 110 cm.